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ZAPISNIK 
sa XXII sjednice Skupštine opštine Bijelo Polje 

 
 

           Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić otvorila je rad XXII sjednice Skupštine 
opštine Bijelo Polje. Sjednica je održana 30.06.2021.godine sa početkom u 10 časova, u sali JU 
Centar za kulturu „Vojislav Bulatović-Strunjo“. Sjednici Skupštine, pored odbornika prisusutvovali 
su predsjednik Opštine Petar Smolović sa svojim saradnicima i predstavnici sredstava javnog 
informisanja. Predsjednica Skupštine je obavijestila da je prisutno 27 odbornika, te da su ispunjeni 
uslovi za rad i punovažno odlučivanje. 
 
Usvajanje zapisnika sa XX i XXI  i sjednice Skupštine 
Zapisnik sa XX sjednice usvojen je sa 20 glasova “za”. 
Zapisnik sa XXI sjednice usvojen je usvojen je sa 20 glasova “za”. 
 
     Utvrđivanje dnevnog reda: 
        Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić je pojasnila da je članom 78 Poslovnika 
Skupštine Opštine propisano da predsjednik Skupštine, predsjednik Opštine, odbornik i stalno 
radno tijelo Skupštine, mogu predložiti izmjene predloženog dnevnog reda. Predlozi za izmjenu 
dnevnog reda su povlačenje pojedinih tačaka iz predloženog dnevnog reda i dopuna dnevnog 
reda novim tačkama.  
       Glavna administratorka Opštine Marina Petrić je predložila da se tačka 4 Predlog Odluke 
o kriterijumima i načinu određivanja varijabilnog dijela zarade lokalnih službenika i namještenika 
u Opštini Bijelo Polje povuče sa predloženog dnevnog reda i pojasnila da se zarade zaposlenih 
u lokalnoj samoupravi uređuju Zakonom o zaradama zaposlenih u javnom sektoru, kojim je 
propisano da je pored predloga Odluke potrebno obezbijediti i prethodnu saglasnost Ministarstva 
finansija,  a potrebnu saglasnost Ministarstvo finansija nije dalo. 
       Predsjednica Odbora za finansije, privredu i razvoj odbornica Slađana Nedović je 
predložila da se tačka 14 Izvještaj o realizaciji godišnjeg programa obavljanja komunalnih 
djelatnosti DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje za 2020. hodinu, povuče sa dnevnog reda iz 
razloga što nije dostavljeno mišljenje nadležnog organa lokalne uprave.  
       Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić je navela da je dostavljen predlog Odbora za 
izbor i imenovanja da se dnevni red XXII sjednice Skupštine dopuni tačkom predlog Odluke o 
razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti. 
       Predsjednica Skupštine dala je na glasanje predlog da se tačka 4 Predlog Odluke o 
kriterijumima i načinu određivanja varijabilnog dijela zarade lokalnih službenika i namještenika u 
Opštini Bijelo Polje povuče sa predloženog dnevnog reda koji je prihvaćen sa 19 glasova „za“. 
       Predsjednik Opštine Petar Smolović je pojasnio da je DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje 
ispunilo svoju zakonsku obavezu dostavljanja Izvještaja. Međutim, zbog napredka u finansijskoj 
kontroli od svakog preduzeća je tražen revizorski izvještaj i istakao je da smatra da Skupština kao  
kontrolni organ nad javnim preduzećima treba da ima uvid u revizorski izvještaj. Dalje je istakao 
da smatra da Izvještaj treba povući sa dnevnog reda, da bi pokazali princip finansijske 
odgovornosti, ali ukoliko odbornici odluče da ovaj Izvještaj treba da bude na dnevnom redu i bez 
revizorskog izvještaja, on nema ništa protiv. 
       Predlog da se tačka 14 Izvještaj o realizaciji godišnjeg programa obavljanja komunalnih 
djelatnosti DOO „Komunalno Lim“ Bijelo Polje za 2020. godinu povuče sa predloženog dnevnog 
reda je prihvaćen sa 23 glasa „za“, 2 „protiv“ i 2 „uzdržana“. 
      Predlog da se dnevni red dopuni tačkom predlog Odluke o razrješenju i imenovanju člana 
Odbora za društvene djelatnosti usvojen je sa 24 glasa „za“. 
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             Predsjednica  Skupštine Nemša Omerhodžić dala  ja na glasanje dnevni red u cjelini 
koji je usvojen „jednoglasno“ ( glasalo je 22 odbornika) .  
         
 

DNEVNI RED 
 

1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje; 
2. Predlog Odluke o Završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2020. godinu; 
3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korišćenju sredstava tekuće i stalne 

budžetske rezerve; 
4. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju dodatka na zaradu za obavljanje 

poslova na određenim radnim mjestima u Opštini Bijelo Polje; 
5. Predlog Odluke o finansiranju adaptacije fasada stambenih zgrada na teritoriji opštine Bijelo Polje; 
6. Predlog Odluke o obezbjeđivanju alternativnog smještaja; 
7. Predlog Odluke o  ostvarivanju prava na socijalno stanovanje; 
8. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na građevinskom 

zemljištu; 
9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 

nepokretnostima „Udruženju penzionera Bijelo Polje“; 
10. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Muzej“ Bijelo Polje; 
11. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Ratkovićeve večeri poezije“;   
12. Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bistrica“ za 2020. godinu sa Programom rada za 

2021.godinu;  
13. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju DOO „Parking-servis“ Bijelo Polje za 2020.godinu;  
14. Izvještaj o realizaciji projekata nevladinih organizacija koji su finansirani sredstvima budžeta 

Opštine Bijelo Polje po konkursu za 2019.godinu;  
15. Izvještaj o sprovođenju Strateškog plana razvoja opštine Bijelo Polje 2017- 2021. za 2020. 

godinu; 
16. Izvještaj o izvršenju Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje 2019-2021.godine za 

2020.godinu; 
17. Informacija o stanju bezbijednosti na području opštine Bijelo Polje za 2020.godinu; 
18. Informacija o stanju energetskih objekata i kvalitetu snabdijevanja električnom energijom na 

području opštine Bijelo Polje; 
19. Izbor i imenovanja 

- Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora Javne ustanove Centar za 
djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“ o izboru direktora Ustanove;  
- Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove Muzej Bijelo Polje o 
izboru v.d. direktora Ustanove 
- Predlog Odluke o prestanku mandata članu Etičke komisije za izabrane predstavnike i 
funkcionere; 
- Predlog Odluke o razrješenju i imenovanju člana Odbora za društverne djelatnosti. 
 

1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje; 
 



 

3 

 

       Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz: je pojasnila da je pravni osnov za donošenje 
Predloga Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje sadržan u 
članu 38 stav 1  tačka 26 i članu 46 stav 1 tačka 26 Statuta Opštine Bijelo Polje, kojim je propisano 
da Skupština donosi Poslovnik o svom radu. Članom 16 Predloga Odluke predviđeno je da se 
odborničko pitanje dostavlja  Službi Skupštine najkasnije 48 sati prije početka rada sjednici koja 
je dužna da pisani odgovor na odborničko pitanje dostavi odborniku najkasnije 24 sata prije 
početka sjednice. Dalje je pojasnila da je novina u odnosu na dosadašnji Poslovnik jeste komentar 
na izlaganje odbornika ili drugog učesnika u radu Skupštine, tako da se članom 85a Predloga 
Odluke predviđa da nakon izlaganja pojedinog odbornika ili drugog učesnika u radu Skupštine, 
pravo na komentar ima predsjednik, odnosno ovlašćeni predstavnik Kluba odbornika radi 
pojašnjenja stavova, ispravki navoda ili konstatacija iz izlaganja. Ovo pravo se može se koristiti 
jedanput, u trajanju do tri minuta. Vezano za glasanje,  napomenula je da se članom 98a 
Poslovnika predviđa da Skupština odlučuje o svakom pitanju koje je stavljeno na dnevni red, 
nakon završene rasprave po svim tačkama utvrđenog dnevnog reda, po redosljedu razmatranja 
a da se o svakom predlogu glasa u cjelini. Predsjednik Skupštine može odlučiti da se o pojedinim 
pitanjima glasa odmah nakon završene rasprave. Na kraju je istakla da je članom 160a Predloga 
Poslovnika propisano da se postupak za donošenje, odnosno izmjene i dopune Poslovnika 
pokreće Odlukom Skupštine i postupak sprovodi Komisija koju obrazuje Skupština Opštine. 
       Odbornik Nedžad Mehović je ukazao na tehničku grešku Predloga Odluke koji predviđa da 
se u članu 116 stav 5 briše. Međutim, u članu 116 važećeg Poslovnika stav 5 predviđa da ako 
predlog Odluke nije pripremljen u skladu sa ovim Poslovnikom predsjednik Skupštine će zatražiti 
od predlagača da predlog Odluke u roku od 8 dana uskladi sa odredbama ovog Poslovnika. 
Istakao je da ako se briše stav 5 ostaje stav 6 koji predviđa da ako predlagač ne uskladi predlog 
odluke u roku iz prethodnog stave smatraće se da predlog Odluke nije ni podnešen i zaključio da 
je stav 6 u direktnoj vezi sa stavom 5 pa bi i stav 6 trebalo izbrisati. 
       Odbornik Haris Malagić je kao jedan od članova Radne grupe koja je radila na izmjenama 
i dopunama Poslovnika izrazio veliko zadovoljstvo radom Radne grupe, naglašavajući da su 
članovi Radne grupe bili kolege odbornici iz redova opozicije, kao iz pozicije i da su svako pitanje 
koje je bilo sporno riješili jednim velikim poštovanjem i doprinosom, te da je uvijek dolazilo do 
kompromisnih rješenja. 
           Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje 
usvojen je „jednoglasno“(glasalo je  29 odbornika) . 
 

2. Predlog Odluke o Završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2020. godinu; 
 

       Uvodno obrazloženje o Predlogu Odluke o Završnom računu budžeta Opštine Bijelo 
Polje za 2020. godinu dala je sekretarka Sekretarijata za finansije Alida Nuhodžić koja je 
pojasnila da Predlog Završnog računa budžeta utvrđuje predsjednik Opštine i dostavlja ga 
Skupštini na usvajanje do kraja maja, shodno članu 41 Zakona o finansiranju lokalne 
samouprave. Završni račun budžeta Opštine Bijelo Polje za 2020.godinu sačinjen je u skladu sa 
odredbama člana 68 i 69 Zakona o budžetu i fiskalnoj odgovrnosti i člana 40 i 41 Zakona o 
finansiranju lokalne samouprave i drugim propisima koji su relevantni za budžet. Istakla je da 
završni račun budžeta opštine Bijelo Polje za 2020. godinu objektivno i istinito prikazuje primitke 
i izdatke i u skladu je sa propisima kojima se regulišu primici i izdaci, kao i drugim propisima koji 
su relevantni za budžet opštine Bijelo Polje. Izvještaj nezavisne revizorske kuće HLB Mont Audit 
d.o.o iz Podgorice  čini sastavni dio materijala koji je dostavljen Skupštini. 
        Odbornik Miomir Vojinović je ukazao na dvije svari za koje očekuje da će se u narednom 
periodu popraviti ili izmijeniti, a što se ponavlja iz godine u godinu u negativnom kontekstu. Prva 
je podsticaj razvoja, gdje se navodi da je  planirano 380 000,00 eura a da je realizovano 
312 000, 00. Jedna od onih stavki koja nikako nije smjela biti na ovaj način realizovana i 
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nešto što ukoliko želimo istinski da Bijelo Polje bude grad u koji se ulaže i koji se razvija 
moramo pod hitno promijeniti. Vezano za stavku izdaci po osnovu sudskih troškova, 
istakao je da iz godine u godinu ova stavka veća. Predložio je da se sredstva koja su bila 
opredijeljena za kupovinu udžbenika za đake prva 4 razreda osnovnih škola, a koja su iznosila 
100.000,00 eura preusmjere za izgradnju objekta Osnovne škole u Pripričićima, s obzirom da je 
Ministarstvo prosvjete donijelo odluku da od ove godine udžbenici budu besplatni za sve učenike 
na teritoriji Crne Gore. Takođe je podsjetio da je Strateškim planom za 2020.godinu 
namijenjen određeni iznos novca za izgradnju škole u Pripčićima.   
         Predsjednik Opštine Petar Smolović  je izrazio zadovoljstvo što je Ministarstvo prosvjete 
svojim budžetom predložilo da udžbenici budu besplatni za sve učenike na teritoriji Crne Gore, i 
ako je Opština Bijelo Polje zajedno sa još nekim Opštinama bila preteča toga. Podsjetio je da je 
Opština u prošloj godini imala vanredne troškove, prvo korona krize i da su u pravcu saniranja  
posljedica usvojene tri skupštinske odluke. Dvije prema Vodovodu za pomoć građanima za 
korišćenje vodovoda, zatim troškovi pomoći Opštoj bolnici, Domu zdravlja. Pojasnio je da kada 
se finansijska sredstva preusmjeravaju, to se radi rebalansom budžeta, a ne skupštinskim 
odlukama. Istakao je da je škola u Pripčićima isključiva obaveza Ministarstva prosvjete kao i sve 
škole u Crnoj Gori.  Opština Bijelo Polje može pomoći tako što će obezbijediti lokaciju, osloboditi 
od komunalija ili pomoći u  infrastrukturnim stvarima. Kako bi ubrzali izgradnju škole istakao je da 
je Opština uradila projekat. Predložio je da Vlast na državnom nivou odnosno Ministarstvo 
prosvjete, u kapitalni plan za ovu godinu što prije uvrsti školu u Pripčićima, a Opština Bijelo Polje 
je već pomogla time što je uradila projekat. Složio se da  je škola u Pripčićima prioritet u opštini 
Bijelo Polje i da je to jedna od rijetkih seoskih škola koja povećava broj učenika.  
       Odbornik Marko Ljujić je naveo da po evidenciji Sekretarijata za uređenje prostora, Opština 
Bijelo Polje je na 31.12.2020.godine, naplatila 216.946,98 eura naknada za uređenje gradskog 
građevinskog zemljišta, dok je po knjigovodstvenim evidencijama na 31.12.2020.godine 
naplaćeno ukupno 302.340,64 eura, što predstavlja razliku u evidencijama između navedenih 
organa u iznosu od 85.393,66 eura. Istakao je da po mišljenju revizora Opština Bijelo Polje na 
31.12.2020.godine nema adekvatnu ustrojenu evidenciju ukupnih potraživanja od fizičkih i 
pravnih lica po osnovu naknada za uređenje gradskog građevinskog zemljišta, kao ni evidenciju 
o sprovedenim naplatama po ovom osnovu tokom 2020.godine, a koji se odnose na potraživanja 
iz prethodnog perioda. Shodno odredbama člana 10 Zakona o zaradama zaposlenih u javnom 
sektoru, Opština je bila  obavezna da smanji sredstva za zarade za 10 % s obzirom da joj obaveze 
po osnovu kredita, poreza i doprinosa prelaze 10 % od tekućih prihoda ostvarenih u prethodnoj 
godini. Prema mišljenju revizora, evidencija otplate dugova za 2020.godinu, po osnovu cesija u 
iznosu od 781,051.77 eura bez sprovedenih gotovinskih transfera preko Konsolidovanog računa 
trezora nije vršeno u skladu sa Zakonom o finansiranju lokalne samouprave i Pravilnikom o 
jedinstvenoj klasifinaciji. Prema mišljenju revizora, evidentiranje transfera Javnim preduzećima- 
prenešene obaveze po osnovu Izvještaja JKP Lim Bijelo Polje o realizovanim aktivnostima po 
Planu i programu rada i vanrednim nalozima Opštine Bijelo Polje sa finansijskim iskazom 
izvedenih radova iskazani su kao izmirenje prethodnih obaveza po osnovu transfera javnim 
preduzećima. Međutim, prema mišljenju revizora, navedene obaveze nijesu bile transferi javnih 
preduzeća, već se radilo o tekućim izdacima po osnovu izvršenih usluga od strane Komunalno 
Lim, pa je ove izdatke trebalo tretirati kao isplata prenešenih obaveza po osnovu neisplaćenih 
izdataka iz prethodne godine. Nije ustanovljen adekvatan sistem kontrole visine prihoda od 
poreza na dohodak fizičkih lica, prihoda po osnovu prometa nepokretnosti prihoda po osnovu 
koncesija, prihoda po osnovu novčanih kazni, te prihoda po osnovu naknade za korišćenje javnih 
puteva. Izdaci u iznosu od 124,405.23 iskazani su po osnovu sudskih troškova za prinudne 
naplate potraživanja od opštine shodno rješenjima o izvršenjima. Opština Bijelo Polje je navedene 
izdatke prekoračila za 44,48% u odnosu na planirane izdatke po osnovu sudskih troškova 
odnosno 86.100.eura. Prema izvještaju Direkcije za imovinu i zaštitu prava opštine Bijelo Polje, 



 

5 

 

vrijednost sudskih sporova koji se vode protiv Opštine Bijelo Polje sa stanjem na dan 31.12. 
2020.godine iznosila je 742.845 eura. Međutim, za 79 predmeta, tj.sudskih sporova koji se vode 
protiv Opštine Bijelo Polje na 31.12.2020.godine nje utvrđena vrijednost potencijalnog troška, koji 
bi mogli pasti na teret Opštine Bijelo Polje i budžet Opštine Bijelo Polje bi u narednom periodu 
imao značajan odliv sredstava po navedenom osnovu.  
       Odbornik Murat Međedović vezano za  izgradnju Osnovne  škole u Pripčićima je istakao 
da  izgradnja ne bi puno koštala, a da je zemlju nad kojom je škola izgrađena ustupio diplomirani 
građevinski inženjer Branko Nišavić. Apelovao je na kolege koje vrše Vlast na državnom nivou 
da pomognu kako bi se škola što prije završila i djeca mogla u njoj bezbjedno da rade. Naglasio 
je da u dvorištu škole u Pripčićima postoji spomenik boracima koji su poginuli u krugu te škole, a 
koji je počeo da se ruinira. Apelovao je i na SUBNOR, UBNOR i predsjednika Opštine kako bi se 
obezbijedila dodatna sredstva i pomenuti spomenik sačuvali od daljeg propadanja. Što se tiče 
završnog računa budžeta Opštine Bijelo Polje za 2020.godinu, zahvalio se kompletnom 
rukovodstvu na čelu sa predsjednikom Opštine, jer su u najtežoj situaciji pandemije korona virusa, 
kada su bili smanjeni prihodi i povećani izdaci, našli način da pomognu privredu u našoj Opštini. 
       Odbornik Abaz Kujović je istakao da Završni račun budžeta opštine za 2020.godinu 
predstavlja pregled ostvarenih prihoda i rashoda budžeta, a to su činjenice objektivne i tačne, 
kako u svom izvještaju ističe nezavisni revizor : „ Predlog završnog računa budžeta opštine Bijelo 
Polje za 2020.godinu objektivno i istinito prikazuje primitke i izdatke i u skladu je sa propisima 
kojima se regulišu primici i izdaci, kao i drugim propisima koji su relevantni za budžet opštine 
Bijelo Polje“. Budžet je za 2020.godinu u iznosu od oko 14 miliona eura, što je za milion eura više 
od plana, dovoljno govori o uspješnoj finansijskoj politici koja se vodi na nivou lokalne 
samouprave. Realizovati budžet za milion eura odnosno za 8% više od plana u uslovima virusa 
korona u kojima je bila smanjenja privredna aktivnost, a samim tim i fiskalni potencijal Opštine, 
predstavlja najbolji pokazatelj velikog rada i finansijskog uspjeha koji je ostvaren u lokalnoj 
samoupravi. Naveo je da su iznad plana ostvareni prihodi po osnovu lokalnih i ustupljenih poreza, 
zbog povećanja stope naplate i širenja baze poreskih obveznika, bez povećanja poreskih 
osnovica i poreskih stopa i to u prosjeku od 13 do 16%, što predstavlja ključni doprinos visokom 
stepenu realizacije budžeta opštine Bijelo Polje za 2020.godinu. Sopstveni i ustupljeni prihodi 
učestvuju u ukupnim prihodima sa više od 50%, a ranijih godina učešće ovih prihoda iznosilo je 
oko 30%, dok je učešće donacija i transfera u 2020.godini manje od 50 %, a ranijih godina  iznosilo 
je preko 70%.  Rashodi budžeta su ostvareni u iznosu od oko 12 miliona eura što je za oko 2 
miliona manje od ostvarenih prihoda, koji će biti biće prenijeti za obaveze i potrebe koje su 
prikazane i predviđene budžetom opštine za 2021.godinu. U budžetu opštine za 2020.godinu 
obezbijeđena su dovoljna finansijska sredstva za uspješan rad svih organa lokalne uprave, 
odnosno za redovno i blagovremeno finansiranje svih Ustavom i Zakonom o lokalnoj samoupravi 
utvrđenih nadležnosti opštine. Plate zaposlenima se redovno isplaćuju. Redovno se izmiruju 
obaveze prema dobavljačima, bankama i svim korisnicima budžeta. Redovno se obezbjeđuju 
planirana sredstva za đake, studente, NVO, kulturu, sport, informisanje, za podsticaj razvoja 
poljoprivrede,Turističku organiraziju, mjesne zajednice, političke partije i sve servise koje Opština 
obezbjeđuje i organizuje za svoje građane. Smanjeni su troškovi u prošloj godini, troškovi 
materijala i usluga, službenih putovanja, reprezentacije, te telefonskih usluga i goriva. Za kapitalni 
budžet je zajedno sa ugovorenim obavezama iz ranijeg perioda izdvojeno oko 2 i po miliona eura, 
odnosno blizu 20% ukupnog budžeta, što mu daje razvojni karakter. Sve ukazuje na to da se u 
budžetu Opštine vodi realna i racionalna politika. Sa ovim budžetom već drugu godinu ostvaruju 
se najvažniji ciljevi javnih finansija na lokalnom nivou a to su: finansijska stabilnost, finansijska 
održivost i likvidnost budžeta kao i manji stepen zavisnosti od centralnog nivoa.   
      Obornik Miomir Vojinović je istakao da je Osnovna škole u Pripčićima bila ruinirana  prije 5 
i prije 10 godina i da je predsjednik Opštine trebao ranije da reaguje i da uputi kritiku. Kada se 
govori o preteči obezbjeđivanja besplatnih udžbenika sa đake osnovnih škola, naveo je da su 
Beranci na čelu sa Socijalističkom Narodnom partijom dugi niz godina davali besplatne udžbenike 
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za  đake svih 9 razreda osnovnih škola, te da će od ove godine svim učenicima  srednjih škola 
obezbijediti besplatne udzbenike. Na kraju je izrazio nadu,  da će škola u Pripčićima dobiti neko 
novo ruho na koje ćemo biti ponosni i pitao ko će odlučivati o sudbini 100 000 eura koji su planirani 
Strateškim planom. 
      Predsjednik Opštine Petar Smolović je pojasnio da je prethodno Ministarstvo prosvjete 
finansiralo 5,5 miliona eura za izgradnju Osnovne škole „Dušan Korać“. Naveo je da je više puta 
slao urgencije Ministarstvu prosvjete vezano za izgradnju Osnovne škole u Pripčićima. Istakao je 
da mu je osnovna dužnost da štiti interese građana Bijelog Polja i da će biti zadovoljan ako sličan 
iznos bude opredijeljen od sadašnjeg Ministarstva kao i da će se javno zahvaliti, kao što smatra 
da treba da se zahvali svim poslanicima u državnom Parlamentu koji se bore za Bijelo Polje. 
Naveo je  da ne treba sitno političariti na dnevnom nivou, niti poentirati individualno partijski nego 
ostaviti  građanima da procijene koliko se svi mi borimo za Bijelo Polje. Pozdravio je Odluku 
Ministarstva i poručio da bi trebalo gledati šta je interes građana Bijelog Polja i to javno pozdraviti 
a ono što nije, sa svakog nivoa treba osuditi nezavisno od partijske pripadnosti.  
      Odbornik Marko Ljujić je istakao da je predsjednica Skupštine zloupotrijebila poziciju na 
kojoj se nalazi, te da je imao pravo na komentar na izlaganje odbornika, posebno jer je u 
njegovom obraćanju neposredno spomenut.  Pojasnio je da Opština Bijelo Polje nije evidentirala 
u Izvještaju o neizmirenim obavezama sve neisplaćene obaveze na 31.12.2020.godine i to po 
osnovu rashoda za gorivo, javne rasvjete, troškove elektirične energije te troškove 
komunikacionih usluga što nije u skladu sa Pravilnikom o sačinjavanju i podnošenju finansijskih 
izvještaja budžeta, državnih fondova i jedinice lokalne samouprave. Od ukupno utvrđenog a ne 
naplaćenegog potraživanja na 31.12.2020.godine po osnovu poreza na nepokretnost u iznosu od 
5. 627.042,50 opština Bijelo Polje potražuje 911.819,08 dok preostali iznos nenaplaćenog poreza 
na nepokretnost u iznosu 4.715.223,41 datira iz 2019. i ranijih godina. Naplata potraživanja po 
osnovu poreza na nepokretnosti koji su evidentirani u ovom izvještaju o završnom računu budžeta 
u iznosu od 968.397,57 neizvjesna je, s obzirom da se radi o pravnim licima koja su u stečaju 
izbrisana iz Centralnog registra ili su blokirana kod Centralne banke Crne Gore. U vezi diskusije 
odbornika Miomira Vojinovića  dodao da je pored besplatnih udžbenika za učenike osnovnih škola 
obezbijeđen besplatan prevoz za učenike kako osnovnih tako i srednjih škola.         
      Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je pojasnila da je članom 83 Poslovnika Skupštine 
opštine propisano da predlagač, odnosno predstavnik predlagača može na početku rasprave o 
predlogu akta dati uvodno obrazloženje u trajanju do 10 minuta. Lice iz stava 1 ovog člana u toku 
rasprave odgovara na postavljena pitanja, a po završenoj raspravi ima pravo na završnu riječ. 
Poslije predlagača, odnosno predstavnika predlagača u raspravi mogu po sljedećem redosljedu 
učestvovati: izvjestilac u ime radnog tijela koje je razmatralo pitanje o kome se vodi rasprava, 
zatim odbornik koji je u radnom tijelu izdvojio mišljenje, predsjednik Opštine, ako nije predlagač, 
a nakon toga riječ dobijaju odbornici prema redosljedu prijavljivanja.  Izvjestilac u ime radnog tijela 
i predlagač, odnosno predstavnik predlagača tokom rasprave mogu govoriti više puta. Vezano za 
komentar, nakon završene rasprave a prije završne riječi, Klub odbornika ima pravo da preko 
svog predstavnika izloži stavove Kluba u trajanju do 3 minuta.   
     Predsjednik Opštine Petar Smolović je istakao da ne postoji ta vlast koja će riješiti sve 
probleme građana. Trudimo se da ih sve riješimo Neko je manje, neko više uspješan u tome. 
Pojasnio je da kada se nešto upoređuje, moraju se uzeti u obzir dva perioda za poređenje. 
Građani prvo očekuju da se identifikuje njihov problem, pa da se ti problemi podijele po 
nadležnostima i da svako individulano snosi odgovornost za svoju nadležnost. Ja ne mogu 
odgovarati za Ministarstvo prosvjete, niti ministar prosvjete može odgovarati za moj rad. Naglasio 
je činjenicu da je prethodno Ministarstvo prosvjete uložilo 5,5 miliona eura za Osnovnu školu 
„Dušan Korać“, da je renoviralo 4 školske sale i da čeka da vidi šta će aktuelno Ministarstvo 
prosvjete da uradi, te da će građani Bijelog Polja to znati da cijene. Takođe je pojasnio da je 
Opština više puta pomagali školu u Pripčićima preko resorne škole „Risto Ratković“ u vidu 
krečenja, sanacija prozora itd. Što se tiče spomenika antifašizmu blizu te škole, pojasnio je da 
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postoji poseban budžet u Sekretarijatu za lokalnu samoupravu koji se bavi rekonstukcijom 
spomenika, te da je potrebno uputiti inicijativu i složio se da svaki spomenik antifašizmu na teritoriji 
opštine Bijelog Polja treba da bude upristojen, da je to i dalje evropski pravac kojem svi zajedno 
težimo. 
       Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Ljubomir Sošić vezano za diskusije koje su 
se odnosile na ono što je direktna nadležnost Direkcije je odgovorio da neutvrđena vrijednost 
sporova 79 predmeta je nešto što revizor zapaža kao bojazan, ali da se ti sporovi odnose na 
utvrđivanje prava svojine, odnosno da ne mogu imati finansijsku posljedicu po budžet Opštine 
Bijelo Polje što je i pojašnjeno revizoru, ali nije prikazano kroz tekst završnog računa.  Naglasio 
je da kroz planiranje, odnosno budžet se ne može predvidjeti tačan iznos, odnosno stavka koliko 
će u narednoj godini biti finansijske posljedice jer su to predmeti koji se finansijski egzaktno ne 
mogu opredijeliti, jer se neki završavaju za 6 mjeseci neki za 3 godine itd. Pojasnio je da je u 
avgustu 2020.godine izmijenjen Zakon o parničnom postupku i istakao da zastupnici Opštine 
imaju pravo na troškove po AT tarifi, te da se nalaze u potpuno ravnopravnom položaju kao i 
advokati u smislu troškova.  
      Odbornica Vesna Pavićević  je istakla da je ranije bilo predviđeno da pravo na besplatne 
udžbenike imaju sva djeca iz ranjivih kategorija, što znači da su i do sada koristili besplatne 
udžbenike djeca korisnika socijalnog davanja, djeca bez roditelja, djeca koja su u stanju socijalne 
potrebe, djeca sa smetnjama u razvoju i djeca iz egipćanskih ili romskih porodica, na način što 
su ti besplatni udžbenici Zavoda za školstvo dostavljani u lokalne samouprave tj u nadležne 
Centre za socijalni rad. Istakla je da je Ministarstvo u prethodnom periodu bilo senzibilisano za 
djecu koja su socijalno ugrožena i koja pripadaju ranjivoj populaciji. Pojasnila je da je razlika i u 
tome da se ranije predvidjelo da djeca vraćaju te udžbenike koje su koristili, što znači da se 
dolazilo do smanjenja troškova, pa su se ta sredstva mogla opredijeliti za druge potrebe iste te 
djece iz socijalno ugroženih kategorija. 
     Sekretarka Sekretarijata za finansije Alida Nuhodžić je dala odgogovore na određena 
pitanja i diskusije opdbornika. Istakla je da smatra da ostvarenje budžeta u 2020.godini zaslužuje 
da se naglase sve pozitivne stvari koje se nalaze u njemu. Pojasnila je da sam postupak revizije 
i u ovoj godini kao i prethodnih godina trajao skoro dva mjeseca. Dalje je pojasnila da na 
Konsolidovanom računu trezora dolaze sve naplate iz prethodnih godina i tekuće godine i da je 
tu razlika što se tiče neslaganja evidencije iz Sekretarijata za uređenje prostora i Sekretarijata za 
finansije, a da će od ove godine Uprava lokalnih javnih prihoda uzeti u svoju nadležnost praćenje 
ovog prihoda. Vezano za napomene koje se tiču cesija, pojasnila je da se one  odnose na obaveze 
za sanacione kredite iz 2015.godine, reprogram 2019.godine i da je Opština Bijelo Polje ovlastila 
Ministarstvo finansija da direktno uplaćuje sredstva komercijalnim bankama. Istakla je da su u 
toku revizije konsultovali poslovnu banku sa kojom sarađuju i koja je dala odgovor da njihova 
poslovna politika ne poznaje drugačiji način knjiženja. Radi se o tome da su to sredstva Opštine 
koje je Ministarstvo finansija u ime Opštine uplaćivalo komercijalnim bankama. Što se tiče zarada 
i napomene da zarade nijesu smanjivane shodno Zakonu o zaradama, napomenula je da je 
Opština Bijelo Polje u prethodne tri godine, tri puta smanjivala zarade visokorukovodnom kadru, 
smatrajući da nije bilo realne situacije da bi se smanjivale zarade svim ostalim zaposlenima.  
      Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić dala je na glasanje Predlog Odluke o 
Završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2020. godinu koji je usvojen sa 20 glasova 
„za“ i 2 „protiv“.  
 

3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korišćenju sredstava tekuće i stalne 
budžetske reserve;  
      Odbornica Zilha Idrizović je istakla da donošenje navedene odluke predstavlja korist za 
građane Bijelog Polja, odnosno pravna lica koji su nosioci svojih funkcija i da će Klub odbornika 
Demokratske partije  Socijalista podržati ovaj predlog.  
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      Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korišćenju sredstava tekuće i stalne 
budžetske rezerve  usvojen je „jednoglasno“ ( glasalo je 23 odbornika).  
 

4. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju dodatka na zaradu za 
obavljanje poslova na određenim radnim mjestima u Opštini Bijelo Polje;  
 
    Glavna administratorka Opštine Marina Petrić je navela razloge zbog kojih se pristupilo 
dopunama predložene Odluke. Istakla je da su Odlukom obuhvaćene tri kategorije službenika i 
to vozač pauk vozila gdje je propisano povećanje 30%, pomoćni radnik na pauk vozilu takođe 
30% i o dva službenika kojima su Odlukom Vlade povjereni poslovi u Sekretarijatu za inspekcijske 
poslove i njihove zarade do sada su iznosile 222 odnosno 226 eura.  Naglasila je da je na Odluku 
Ministarstvo finansija dalo pozitivno mišljenje. Dalje je istakla da je dodatak na zaradu propisan 
zaposlenim na poslovima legalizacije bespravno sagrađenih objekata u Sekretarijatu za uređenje 
prostora u iznosu od 20% i da sadašnjim aktom o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji na 
poslovima legalizacije radi jedan službenik. Imajući u vidu da je u proteklom periodu podnešeno 
oko 1400 zahtjeva za legalizaciju i da to predstavlja prihod Opštine po pitanju objekata za koje se 
plaća naknada za komuinalno opremanje objekata, a u cilju što efikasnijeg i bržeg rješavanja 
zahtjeva naših sugrađana, neophodno je angažovati i druge zaposlene iz resornog Sekretarijata 
koji će i pored svojih redovnih poslova raditi i na poslovima legalizacije objekata.     
       Odbornik Miomir Vojinović je pitao da li ovom Odlukom isključivo taj jedan službenik dobija 
povećanje i istakao da smatra da u tom dijelu ne treba dijeliti i ostavljati ni ostale radnike koji daju 
svoj maksimum i svoj doprinos da proces legalizacije koji nije ni malo naivan,ni prost i da ga vode 
na profesionalan način. Zatražio je pojašnjenje da li je povećanje predviđeno za svih pet radnika 
ili se radi isključivo o jednom radniku.  
      Glavna administratorka Opštine Marina Petrić je pojasnila da su u proteklom periodu u 
Sekretarijatu za uređenje prostora raspisivali oglase za radna mjesta građevinski inženjer ili 
arhitekta. Na navedene oglase nije se niko javio, što znači da je u pitanju deficitaran kadar. Dalje 
je istakla da u Sekretarijatu za uređenje prostora radi pet službenika pored sekretara, a jedan 
službenik je aktom o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta raspoređen na 
poslovima legalizacije. U cilju efikasnosti i bržeg rješavanja predmeta, zaposleni koji budu 
ispunjavali uslove u smislu školske spreme, svojih znanja, vještina i iskustva i budu mogli da rade 
i poslove legalizacije pored svojih redovnih poslova imaće dodatak 20%. 
      Predsjednica Skupštine dala je naglasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o određivanju dodatka na zaradu za obavljanje poslova na određenim radnim mjestima u 
Opštini Bijelo Polje koji je usvojen sa 20 glasova „za“ i 2 „protiv“. ( provjeriti) 
 
 

5. Predlog Odluke o finansiranju adaptacije fasada stambenih zgrada na teritoriji opštine 
Bijelo Polje ; 
       
       Uvodno obrazloženje o Predlogu Odluke dao je direktor Direkcije za izgradnju i 
investicije Milanko Minić, koji je pojasnio da su ovom Odlukom između ostalog propisani uslovi, 
način i postupak finansiranja adaptacije fasada stambenih zgrada. Naveo je da će prioritet u 
adaptaciji fasada imati stambene zgrade u centralnoj zoni. Međusobna prava i obaveze između 
Opštine kao investitora i organa upravljanja stambene zgrade koja ostvari pravo na finansiranje 
adaptacije fasada regulisaće se ugovorom. Opština će finansirati adaptaciju u skladu sa 
planiranim sredstvima iz budžeta Opštine Bijelo Polje. Postupak finansiranja adaptacije pokreće 
se raspisivanjem javnog poziva. Predsjednik Opštine formiraće komisiju koja će pripremiti javni 
poziv i izabrati stambene zgrade na kojima će se izvršiti adaptacija u skladu sa javnim pozivom u 
okviru sredstava planiranih za ovu namjenu. O realizaciji ove Odluke staraće se Direkcija za 
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izgradnju i investicije Opštine Bijelo Polje. Istakao je da je važećom Odlukom o komunalnom redu 
propisano  da Opština Bijelo Polje, može ukoliko postoji finansijska mogućnost, izvršiti adaptaciju 
fasada na stambenim zgradama u centralnoj zoni (farbanje i adaptacija fasada i mijenjanje boje), 
uz prethodnu saglasnost i mišljenje Glavnog gradskog arhitekte, a u skladu sa zakonom te da su 
Odlukom o budžetu Opštine Bijelo Polje za 2021. godinu, obezbijeđena finansijska sredstva za 
ovu namjenu u iznosu od 100,000.00 eura. 
        Odbornik Vidran Kljajević je istakao da na mnogim zgradama u gradu su fasade toliko 
uništene da tako  reći ne postoje, tako da se mora pristupiti izgradnji novih fasada jer je vrijeme 
učinilo svoje. Istakao je da je izgradnja fasada bitna iz dva razloga i to estetski i drugi što će se 
postići bolja termo izolacija u stambenim objektima. Istakao je da postoje i druge stavke na koje 
treba obratiti pažnju i koje se moraju uraditi prije nego što se pristupi izgradnji fasada, a to je 
postavljenje snjegobrana, popravka krovova i dimnjaka. Treba obratiti pažnju šta se događa i u 
okolini zgrada gdje se nalaze improvizovani dimnjaci, ventilatori, odložena ambalaža, rashladni 
uređaji i ostalo.  Potrebno je da se uđe u te zgrade i da se vidi u kakvom stanju su podrumske 
prostorije, stepeništa, potkrovlja, jer i tu se odlaže stari namještaj, stari kućanski aparati. Istakao 
je da je sve ovo potrebno uraditi, kako novac građana koji će biti izdvojen za adaptaciju  fasada 
ne bi bio uludo utrošen.  
      Odbornik Alija Durović je istakao da će se adaptacijom, odnosno dobijanjem novih fasada 
u glavnom gradskom jezgru, u glavnoj ulici popraviti utisak i uticati na promociju u turističkom 
smislu. Izrazio je nadu  da ćese  i u narednom periodu ovaj trend nastaviti i da će se rekonstrukcija 
fasada, krovova, odvijati i u drugim gradskim područjima.  
      Odbornik Vidran Kljajević, je pojasnio da je potrebno promijeniti redosljed izvođenja radova 
na stambenim zgradama, popraviti krovove, oluke i dimljake, snjegobrane, pa onda raditi na 
adaptaciji fasada, kako ne bi imali urušavanja na novim fasadama. 
      Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić je pojasnio da će se prilikom 
sanacije fasada riješiti  i sistem odvodnjavanja, a to su horizontalni i vertikalni oluci. Što se tiče 
krovnog pokrivača, krovne kostrukcije i dimnjaka, to je regulisano drugim odlukama o čemu se 
staraju upravnici zgrada. Što se tiče sistema za odvodnjavanje, istakao je da će komisija to 
usaglasiti, jer ako se fasada uradi a vertikalni i horizontalni oluci se ne urade, složio se da će doći 
do propadanja i urušavanja fasada  
     Predlog Odluke o finansiranju adaptacije fasada stambenih zgrada na teritoriji opštine Bijelo 
Polje usvojen je „jednoglasno“  ( glasalo je 23 glasa odbornika). 
 

6. Predlog Odluke o obezbjeđivanu alternativnog smještaja; 
 
       Predstavnik Sekretarijata za lokalnu samoupravu Miloš Kljajević je istakao da se 
predloženom odlukom uređuju bliži uslovi, način, postupak i kriterijumi za obezbjeđivanje 
alternativnog smještaja vlasniku bespravnog objekta, a da se pod alternativnim smještajem 
podrazumijeva obezbjeđivanje privremenog stanovanja odgovarajućeg standarda, u skladu sa 
mogućnostima lokalne samouprave. Sredstva za realizaciju ove Odluke biće obezbijeđena iz 
budžeta Opštine Bijelo Polje sa pozicija „naknada za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta za bespravne objekte“ i „naknada za korišćenje prostora“.  
      Odbornik Miomir Vojinović je istakao da se nada da se ova Odluka nikad neće sprovesti u 
djelo kada je u pitanju naš grad, kada je u pitanju naša opština, da neće doći do onoga što se 
zove rušenje kuća. Naveo je da smatra da se ovakve odluke odnose na Podgoricu i na neke 
druge gradove i da shvatajući i razumijući da se ista odnosi na usklađivanje sa pozitivnim 
zakonskim propisima, da do sprovođenja u djelo ove Odluke na teritoriji naše opštine nikada neće 
doći.  
      Predlog Odluke o obezbjeđivanu alternativnog smještaja usvojen je „jednoglasno“  
(glasalo je 20 odbornika). 
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7.  Predlog Odluke o  ostvarivanju prava na socijalno stanovanje;  
 
         Predstavnik Sekretarijata za lokalnu samoupravu Miloš Kljajević je istakao da su  ovom 
Odlukom propisani bliži uslovi, kriterijumi, način i postupak za ostvarivanje prava na socijalno 
stanovanje, a da su sredstva potrebna za realizaciju ove Odluke obezbijeđena u budžetu Opštine 
Bijelo Polje za 2021. godinu   
         Predlog Odluke o ostvarivanju prava na socijalno stanovanje  usvojen je „jednoglasno“ ( 
glasao je 21 odbornik). 
8.9 .Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 
građevinskom zemljištu, Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava 
raspolaganja na nepokretnostima „Udruženju penzionera Bijelo Polje“. 
      
     Direktor Direkcije za imovinu i zaštitu prava Opštine Ljubomir Sošić je pojasnio da su iz 
imovinsko-pravne oblasti dvije Odluke na dnevnom redu i to Odluka o davanju saglasnosti na 
Odluku o prenosu prava raspolaganja na nepokretnostima „Udruženju penzionera Bijelo Polje“, 
preko koje Opština Bijelo Polje daje doprinos za  ovu socijalnu kategoriju i prenosi  zemljište bez 
naknade radi izgradnje stambene zgrade za poboljšanje uslova stanovanja i stambenih pitanja   
za 7000 penzionera u našem gradu. Druga Odluka se odnosi na dokompletiranje građevinske 
parcele.  
     Odbornik Ćemal Zoronjić je podržao donošenje ovih Odluka i pohvalio Opštinu Bijelo Polje 
što  unazad desetak ili više godina vodi računa o svim socijalnim kategorijama, počev od Dnevnog 
centra „Tisa“ ustanove za podršku djeci i porodici. Naveo je da smatra  da se radi o značajnim 
odlukama kako bi se besplatno ustupilo građevinsko zemljište na lokalitetu Ribarevine gdje postoji 
kompleks zgrada za penzionere, kao i da će uz obećanje Ministarstva finansija i socijalnog 
staranja biti izgrađena još jedna zgrada, što će u mnogome pomoći rješavanju životnih pitanja 
populacije najstarije dobi. 
      Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 
građevinskom zemljištu usvojen je jednoglasno ( glasalo je 20 odbornika).  
     Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o prenosu prava raspolaganja na 
nepokretnostima „Udruženju penzionera Bijelo Polje“ usvojen je „jednoglasno“ ( glasalo je 22 
odbornika). 
 
10. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Muzej“ Bijelo Polje ;  
    
        Direktor JU „Muzej“ Bijelo Polje Željko Raičević je naglasio da su u protekloj godini radili 
pod otežanim uslovima zbog pandemije korona virusa i zbog početka rekonstrukcije zgrade 
Muzeja. Realizovani programi bili su raznovrsni, a svojim kvalitetom i sadržajem doprinosili su 
zadovoljavanju kulturnih potreba građana Bijelog Polja, čime je dokazano da je očuvanje 
kulturnog nasljeđa veoma važno za našu sredinu i da spada u kulturne prioritete Bijelog Polja.  
Organizovane su i realizovane tradicionalne manifestacije (27. Likovni salon – “Bjelopoljsko 
likovno proljeće” ; 12. “Noć muzeja“ ; 2. Internacionalni  likovni susreti “Slikari Lazovići”). Izvršen 
je prenos i zaštita muzejskih predmeta prilikom preseljenja, radi rekonstrukcije zgrade Muzeja. 
Vršena je kontinuirana prezentacija muzejskog rada i nabavka  muzejskih predmeta.  Posebno je 
izdvojio završetak revizije muzejskih predmeta koja je započeta u 2019. godini i izlazak iz štampe 
monografije „Slikari Lazovići i njihovo doba“. Napomenuo je da u izvještajnoj godini nijesu 
sprovedene neke redovne aktivnosti Muzeja, zbog situacije sa pandemijiom kovid virusa i 
rekonstrukcijom zgrade Muzeja. Naglasio je da preduzeti radovi na rekonstrukciji zgrade imaju za 
cilj osavremenjivanje prostora i prilagođavanje novim sadržajima, sa adekvatnim uslovima za rad, 
izlaganje i deponovanje muzejskih predmeta.  
       Odbornica Azra Mulić je istakla  da smatra da je Muzej Bijelo Polje glavni nosilac nasljeđa 
naše kulturne baštine, te jedan od stubova kulture Bijelog Polja i bogate istorijske prošlosti našeg 



 

11 

 

grada. Bez obzira na to što je od osnivanja više puta mijenjao status i organizacionu strukturu 
uvijek je bio u službi čuvanja i njegovanja tradicije našeg grada te dio kulturnog bogatog života 
Crne Gore.  
       Odbornik Miomir Vojinović je izrazio zadovoljstvo zbog početka sanacije odnosno 
adaptacija zgrade Muzeja i istakao da se na to čekalo četiri decenije. Naveo je da se nada da će 
radovi biti završeni tokom ove godine, te da će zgrada Muzeja dobiti novo moderno ruho kojim 
ćemo se svi ponosni.  
      Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Muzej“ Bijelo Polje usvojen 
je sa 18 glasova „za“ i 2 „uzdržana“. 
 
11. Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Ratkovićeve večeri 
poezije“; 
 
       Direktor JU „Ratkovićeve večeri poezije“ Kemal Musić je istakao da je Javna ustanova 
Ratkovićeve večeri poezije institucija od nacionalnog značaja. Osim primarne manifestacije 
Ustanova organizuje i Whitefield jazz festival. Ima izdavačku produkciju “Književne paralele” i 
kvalitetne prateće programe tokom godine. Uz poštovanje preporuka Koordinacionog 
nacionalnog tijela i Instituta za javno zdravlje, održano je jubilarno 50. izdanje manifestacije 
Ratkovićeve večeri poezije. U okviru jubileja – 50. godina Ratkovićevih večeri poezije, objavljena 
su sabrana djela Rista Ratkovića, po prvi put u Bijelom Polju, u četiri knjige: Lim (poezija); 
Nevidbog (roman); Priče (proza) i Zoraj (drama). Takođe, objavljen je i zbornik radova o 
književnom stvaralaštvu Rista Ratkovića koji su predstavljeni na Naučno-stručnom skupu na 
kome su učestvovali 24 akademika, univezitetska profesora, književna kritičara itd. S obzirom na 
epidemiološku situaciju, White Field Jazz Festival je obilježen u drugačijem formatu u odnosu na 
prethodne godine, pa je izostao nastup bendova, ali je organizovan dvomjesečni serijal radio-
emisija na Radiju Bijelo Polje pod naslovom “Vrijeme je za džez“, u okviru kojeg su o ovoj 
umjetničkoj muzici govorili poznati džez izvođači i profesionalci koji su prethodnih godina 
nastupali na bjelopoljskom Džez festival. Istakao je važnost saradnje sa nevladinim 
organizacijama koje se bave kulturom, kao što su Klub kulture i Stihom govorim kao i Srednjom 
stručnom školom i Gimnazijom “Miloje Dobrašinović”.   
        Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem za 2020. godinu JU „Ratkovićeve večeri poezije““ 
usvojen je sa 20 glasova „za“ i 2 „uzdržana“. 
 
12. Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bistrica“ za 2020. godinu sa Programom 
rada za 2021.godinu;  
 
       Direktor DOO Vodovod „Bistrica“ Milan Bulatović je istakao da su poslovnu 2020.godinu 
završili sa ostatkom dohotka što je urađeno po osnovu štednje i odricanja po svim osnovama. 
Dalje je istakao da su u protekloj godini uložena  značajna sredstva za rad kako na tekućem, tako 
i na redovnom održavanju i na investicionom ulaganju u vodovodne i kanalizacione mreže 
vodovodno kanalizacionog sistema. Kao rezultat toga vodosnabdijevanje grada i prigradskih 
naselja pa i onih na višim kotama bilo je uredno i kontinuirano. Manji prekidi su uzrokovani 
kvarovima i redovnim ispiranjem mreže o čemu su potrošači blagovremeno obavještavani putem 
lokalnih medija. Naglasio je da je u predhodnom periodu inplementiran anhasač sistem i Iso 
standard 9001, sertifikat sistema upravljanja kvalitetom vode, 14000 koji se odnosi na zaštitu 
životne sredine i 45000 koji se odnosi na zaštitu na radu i zdravlje radnika, a sve u cilju 
povećavanja efikasnosti rada i povećanje kvaliteta proizvoda i usluga. Istakao je da je najveći 
problem starost i dotrajalost vodovodne mreže i da je neophodna cjelovita rekonstrukcija ili 
zamjena starog većinom azbest cementnog vodovoda, novim modernijim cijevovodima sa 
pratećom armaturom i fotingom. Tarifna politika, tj.politika cijena za usluge vodosnabdijevanja i 
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odvođenja otpadnih voda fekalnog porijekla se radi prema Pravilniku o metodologiji cijena i trifnom 
modelu koji je propisala Regulatorna agencija za energetiku i regulisane komunalne djelatnosti 
na osnovu Zakona o komunalnim djelatnostima. Napomenuo je da će se usklađivanje cijene vršiti 
svake godine po planu izjednačavanja cijene za pravna i fizička lica koja slijedi za pet godina, a 
takođe i nakon toga. Direktor je istakao da su u prethodnom periodu, preko IPA fondova u 
sopstvenoj režiji i projekta prekogranične saradnje obezbijedili dokaptiranje vrela Bistrice i 
obezbijedili dovoljne količine voda za dugi niz godina. Briga o vodi i njenom kvalitetu je na prvom 
mjestu gdje se vodi računa o njenoj zaštiti, redovnom dvadesetčetvoročasovnom hlorisanju, kako 
bi kvalitet vode koju pijemo zadržali na izuzetno visokom nivou.  
       Odbornik Miomir Vojinović je istakao da je potrebna temeljna analiza, kako bi se našli 
načini da  ovo preduzeće funkcioniše u punom kapacitetu na dobrobit svih građana. Podsjetio je 
da u prethodnoj godini 36 dana nije bilo vode za piće i da je to tragična konstatacija za treći grad 
u Državi. Postavio je  pitanje direktoru,  imajuči u vidu gdje se geografski nalazimo i znajući koliko 
kiša i snjeg doprinose zamućenju vode, koje mogućnosti postoje, odnosno šta se može preduzeti 
da u narednom periodu ne bi dolazilo do prekida u snabdijevanju vodom.  Pozvao je na dogovor, 
kako bi se našle mogućnosti da ovo preduzeće funkcioniše bez poteškoća, jer je jako bitno da 
građani imaju ono  za šta i plaćaju svoje račune za vodu. 
      Odbornik Miloš Marić je istakao da u uslovima u kojima je  preduzeće radilo predhodne 
godine i svih ovih godina, samo odgovoran domaćinski odnos može kao što je i bio garantovati 
da građani imaju kvalitetnu vodu. Pojasnio je da količina vode koju primi površina zemlje prođe 
kroz potoke, bujice a dio vode prođe kroz zemlju i kroz kanale se pojavljuje u obliku izvora, a 
prethodna godina je bila izuzetna po količini padavina, te da je za kratko vrijeme  došlo do naglog 
topljenja snijega i ta voda je u velikim količinama i izazvala zamućenje. Bitno je da osim 
zamućenja nije bilo drugih štetih elemenata po zdravlje ljudi. Izrazio je nadu da će Opština kao 
osnivač ili Ministarstvo imati sluha da podrže projekte ovog preduzeća,da bi građani imali 
kvalitetno i stalno snabdijevanje vodom.  
      Direktor DOO Vodovod „Bistrica“ Milan Bulatović je pojasnio da se stanovnici Bijelog 
Polja snabdijevaju vodom tzv.podzemnog karaktera, a to je voda koja propada kroz prostor i 
teritoriju planine Bjelasice. Odatle ta voda dolazi do kaptaže i do izvorišta. Ono što je dodatno 
pojačalo zamućenje je i ogromni dotok zamućene vode sa teritorije Bjelasice. Da bi se uradila 
kaptaža kakvu zakon predviđa za moderne sisteme i vodovode, moralo  bi da se uđe u brdsku, 
odnosno planinsku osovinu sa jednim tunelom, kako bi se došlo do  tzv.jezera, zahvatila voda i 
napravili  predbazeni i bazeni prilikom ulaska u kaptažni bazen, što je u ovom trenutku za Bijelo 
Polje neizvodljivo. Vezano za vodovod Zaton je istakao da je stanovnicima sa tog područja  
omogućeno da regulišu subvencijama svoje priključke, da postoji dovoljna količine voda i da u 
dijelu ukoliko bude nedostatka da će zatvarati to područje, kako bi korisnici koji su do sada imali 
vodu i u narednom periodu imali tu istu vodu. Pojasnio je da je za ovaj cjevovod od 4 km i 115 
metara  predračunska vrijednost radova oko milion i 700 hiljada eura.  U predhodnom periodu je 
mnogo uloženo i na zamjeni velikih zatvarača, ali da se prilikom nekih kvarova ne zatvara cijeli 
grad, pola grada ili trećina, već pojedini kvartovi ili ulice.  
         Izvještaj o radu i poslovanju DOO Vodovod „Bistrica“ za 2020. godinu sa Programom rada 
za 2021.godinu usvojen je  „jednoglasno“ (glasalo je 25 odbornika).  
 
13. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju DOO „Parking-servis“ Bijelo Polje za 
2020.godinu; 
 
         Direktor DOO „Parking- servis“ Bijelo Polje Ismar Ćorović dao je uvodno obrazloženje 
o Izještaju o radu Društva. Istakao je da je u prošloj godini pandemija korona virusa bila izraženija 
nego u ovoj godini i da su u periodima od marta  prihodi Parking servisa bili i za 95% manji nego 
što je to bilo u godini prije korone, te da je poslovanje Društva bilo direktno na udaru. Istakao je 
da je osnovano Udruženje Parking servisa sa ciljem da u narednom periodu upute Vladi, odnosno 
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Zajednici opština dopis za smanjenje  pdv-a za Parking servise na 7% i  izrazio nadu da će naići 
na razumijevanje. Predložio je izmjenu cjenovnika, jer smatra da bi bilo korisno za saniranje 
gubitaka u prethodnom periodu cijenu parkinga u prvoj zoni sa 40 povećati na 50 centi .  
       Odbornik Dževad Omerović je istakao da je Društvo u prethodnoj godini odgovorno 
poslovalo, da nije bilo novog zapošljavanja. Dalje je naveo da je Društvo ranije zapošljavalo 29 
radnika, a da su trenutno zaposlena 22 radnika.i da je prelaskom Pauk vozila u nadležnost Službe 
za inspekcijske poslove olakšano funkcionisanje Parking servisa. Društvo funkcioniše od 
sopstvenog rada i od svojih usluga. Vezano za situaciju izazvanu korona virusom, predložio je da 
se ulože zajednički napori kako bi se omogućio opstanak preduzeća i na odgovoran način 
zadržala 22 stalno zaposlena radnika. Na kraju je zaključio da je osnivanje DOO Parking servisa 
nešto što se ispostavilo da je pored svih poteškoća za funkcionisanje ipak pozitivno i da 
predstavlja ugled našem gradu. 
      Odbornik Miomir Vojinović je ukazao na česte kvarove na rampama u gradskoj garaži i 
takođe ukazao da u zimskom periodu usljed čišćenja ulice čistačima, snijeg se ostavlja pored 
ulica, pa se često dolazi u situaciju da je vozačima onemogućeno da napuste parking mjesto.  
      Direktor DOO „Parking-servis“ Bijelo Polje Ismar Ćorović  je pojasnio da su rampe u 
dosta lošem stanju i da je za popravku istih zadužena firma iz Podgorice. Da bi promijenili nove 
rampe po sistemu dva ulaza i dva izlaza najjeftinija varijanta bi koštala oko 60 000. 00 eura. Što 
se tiče komunalnog reda odnosno čišćenja snijega, pojasnio je da je Društvo do sada održavalo 
gradsku garažu, a što se tiče javnih površina do sada je to bilo u nadležnosti Komunalnog 
preduzeća, a da će od ove godine posao čišćenja snijega sa javnih parkirališta obavljati Parking 
servis.  
      Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju DOO „Parking-servis“ Bijelo Polje za 2020.godinu 
usvojen je sa 20 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ . 
14. Izvještaj o realizaciji projekata nevladinih organizacija koji su finansirani sredstvima 
budžeta Opštine Bijelo Polje po konkursu za 2019.godinu; 
 
       Predsjednik Komisije za raspodjelu sredstava NVO Ernad Suljević u uvodnom izlaganju 
je pojasnio da je za finansiranje projekata nevladinim organizacijama za 2019. godinu bilo 
opredijeljeno 60 000 eura. Istakao je da se na javnom konkursu prijavilo 50 organizacija, a da je 
finansirano 15. Skupštinski Savjet za saradnju sa nevladinim organizacijama je predložio 
predsjedniku Opštine prioritetne oblasti za 2019.godinu i to oblast marginalizovanih grupa, sport, 
mladi i kultura i očuvanje zaštite životne sredine i ruralnog razvoja. Naglasio je  da Komisija koja 
je bodovala projekte i Komisija koja je usvojila izvještaj nije ista jer, je u međuvremenu došlo do 
izmjene članova u Komisiji, a razlog je što su neki od članova prešli da rade na neka druga radna 
mjesta, a neki su podnijeli  ostavke na članstvo u istoj. Naveo je da su svi finansijski narativni 
izvještaji svih nevladinih organizacija jednoglasno usvojeni od strane Komisije. 
      Odbornik Murat Međedović je pohvalio rad Komisje i izdvojio  četiri  dobitnika sredstava 
naročito NVO Organizacija slijepi za Bijelo Polje i Mojkovac, NVOP Opštinsko udruženje 
multipleskleroze Bijelo Polje, NVO e Roma i NVO Romski pokret. Izrazio je zadovoljstvo što su  
sredstva dobiile one nevladine organizacije kojima je to bilo najpotrebnije. 
        Izvještaj o realizaciji projekata nevladinih organizacija koji su finansirani sredstvima budžeta 
Opštine Bijelo Polje po konkursu za 2019.godinu usvojen je „jednoglasno“ (glasalo je 24 
odbornika).  
 
15. 16. Izvještaj o sprovođenju Strateškog plana razvoja opštine Bijelo Polje 2017- 2021. za 
2020. godinu Izvještaj o izvršenju Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje 2019-
2021.godine za 2020.godinu; 
         Menadžer Opštine Fahrudin Begović je istakao da  realizacija Strateškog plana za 2020 
godinu iznosi preko 21 milion eura. Pojasnio je da je u Izvještaju prikazano 46 projekata, od kojih 
je u potpunosti realizovano ili su u fazi realizacije 30 projekata, jer se radi o višegodišnjim 
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kapitalnim projektima, kao što su valorizacija planine Bjelasice, valorizacija Đalovića pećine, 
projekti iz zaštite životne sredine, sportske i putne infrastrukture, elektro energetske mreže. 
      Odbornik Vidran Kljajević je izrazio sumnju u konstataciju da je 30 projekata realizovano ili 
je u fazi realizacije i naglasio da se kod 16 projekata prikazanih u Strateškom planu razvoja 
opštine nije ništa uradilo,od kojih je izdvojio: zamjena kotlova u OŠ “Risto Ratković”, izgradnja 
cjevovoda f500 od izvora Bistrice do nove hlorne stanice na Ribarevinama, izgradnja stambenih 
objekata na Ribarevinama za osobe u stanju materijalne potrebe, izgradnja trotoara u Tomaševu.  
Pitao je do koje se faze tačno stiglo po pitanju projekata za koje je u toku realizacija. 
      Odbornica Zilha Idrizović je istakla da je Bijelo Polje u prošloj godini  bilo jedno od najvećih 
gradilišta u Crnoj Gori. Osvrnula se na pandemiju korona virusa i istakla da ona nije u velikoj mjeri 
doprinijela odlaganju velikih kapitalnih projekata koji su od značaja za Opštinu Bijelo Polje od kojih 
je izdvojila projekat izgradnje Ski centra na Cmiljači, koji je vrijedan preko 21 miliona eura i da je 
na projektima u sklopu ovog projekta tokom 2020.godine realizovano skoro tri miliona eura. Kao 
drugi takođe značajan projekat je projekat Đalovića pećine vrijedan preko 23 miliona eura i 
izgradnja OŠ „Dušan Korać”, projekat koji je vrijedan više miliona eura, a čija izgradnja teče 
planiranom dinamikom.  
     Menadžer Opštine Fahrudin Begović je istakao da  su podaci prikazani u Izvještaju  tačni i 
da su dobijeni iz uprava državnih uprava, Direkcije za izgradnju i investicije i iz CEDIS-a. Vezano 
za  izgradnju objekata na Ribarevinama je naveo da postoje četiri objekta koja su izgrađena a koji 
nijesu dio Strateškog plana, a da je cilj da se naprave još dva objekta jer postoji prostor za to. 
Istakao je da projekat postoji i izrazio nadu da će u narednom periodu biti riješen problem 
projektne dokumentacije. Što se tiče vodovoda f 500 pojasnio je da je taj projekat kandidovan kod 
fondova Evropske unije i da je vrijedan  milion i 700 hiljada eura. Vezano za izgradnju trotoara u 
Tomaševu je istakao da se nada da će se u narednom period realizovati. Što se tiče projekta 
regionalne deponije, naveo je da je u toku studija i ispitivanje lokaliteta Čelinske kose koju rade 
Grci, na nivou idejnog projekta. Pojasnio je da to nije prikazano u Izvještaju zbog neposjedovanja 
podataka, a da kada bude završeno će imati mogućnosti kandidovanja kod fondova na osnovu 
idejnog projekta radi dobijanja sredstava. 
        Izvještaj o sprovođenju Strateškog plana razvoja opštine Bijelo Polje 2017- 2021. za 2020. 
godinu je usvojen  sa 23 glasa „za“ i 2 „protiv“. 
       Izvještaj o izvršenju Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje 2019-2021.godinu za 
2020.godinu je usvojen  sa 23 glasa „za“ i 2 „protiv“. 
 
17. Informacija o stanju bezbijednosti na području opštine Bijelo Polje za 2020.godinu;  
      Načelnik Centra bezbijednosti Bijelo Polje Radovan Tončić je istakao  prioritet u radu  bila 
borba protiv organizovanog kriminala, otkrivanje i sprječavanje krivičnih djela i drugih nezakonitih 
ponašanja, rasvjetljavanje prekograničnog kriminala, zloupotreba opojnih droga i sve ostalo što 
je u domenu poslova koje obavljaju  službenici Uprave policije. Posebno je istakao problem sa 
kovidom 19 jer  su u tom pogledu morali  prilagođavati svoje zadatke i obaveze. Što se tiče samog 
odnosa sa lokalnom zajednicom naveo je da se u Upravi policije sprovodi  projekat pod nazivom 
“Rad policije u zajednici” i posebno je interesantan zbog toga što se omogućava dobra 
komunikacija i partnerski odnos u rješavanju svih problema koji mogu nastati u sredini u kojoj je 
bezbjedonosna situacija aktuelna. Pojasnio je da je Uprava policije imala 379 medijskih aktivnosti, 
održan je 31 radni sastanak (sa lokanom samoupravom najviše, 23), realizovane su dvije 
preventivne akcije u vezi sa školama i realizovana je jedna akcija zabrana točenja alkohola 
maloljetnim licima. Takođe Centar bezbijednosti u 2020.godini dobio je plaketu od Nevladine 
organizacije “SANA” iz Nikšića, kao priznanje za zalaganje tokom borbe protiv korona virusa. Što 
se tiče  bezbjednosti saobraćaja, istakao je da je broj saobraćajnih nezgoda znatno smanjen u 
odnosu na prošlu godinu, te da se stanje ocjenjuje kao zadovoljavajuće. Što se tiče stanja 
kriminaliteta registrovano je 289 krivičnih djela, što znači da je u odnosu na uporedni period 
2019.godine broj krivičnih djela veći za 94 ili za 48%. Registrovano je 294 krivičnih djela iz oblasti 
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opšteg kriminaliteta ili 58% više u odnosu na isti period 2019.godine. Što se tiče privrednog 
kriminaliteta registrovano je 45 krivičnih djela ili 16% manje u odnosu na prethodnu godinu. 
Takođe, veoma značajna stavka odnosi se na krijumčarenje i zloupotrebu opojnih droga, to je 
problematika koja je posebno značajna ne samo za opštinu Bijelo Polje već i za sve ostale opštine 
države Crne Gore, tako da je neophoda ne samo aktivnost službenika i policije već i od ostalih 
građana, počev od  odbornika pa do roditelja, nastavnika, profesora i svih ostalih koji mogu dati 
doprinos u cilju sprječavanja ovog problema. Kao veoma značajan segment istakao je 
maloljetničku delikvenciju, gdje treba posebno obratiti pažnju na ovu kategoriju lica koja je 
posebno interesantna u domenu mogućih izvršilaca krivičnih djela. Što se tiče samih aktivnosti 
Centra bezbijednosti Bijelo Polje vezano za pandemiju korona virus, naveo je da su imali poseban 
doprinos prije svega u dijelu saradnje koja se ostvarila sa drugim službama naročito sa lokalnom 
samoupravom, zatim sa inspekcijskim službama, zdravstveno sanitarnim inspekcijama i ostalim.  
Naglasio je da je pandemija korona virusa dosta poremetila rad u pogledu realizacije postavljenih 
zadataka koje su imali na početku prošle godine, što znači da je to poremetilo neke  aktivnosti, 
ali da su nastojali da premoste na neki drugi način. Vezano za slučajeve upotrebe prinude imali 
su 7 slučajeva koji su ocijenjeni kao opravdani, 15 pritužbi na rad policijskih službenika, koje su 
ocijenjene kao neosnovane dok su pokrenuta dva disciplinska postupka protiv 3 službenika za 
težu povredu službene dužnosti. Što se tiče planiranih aktivnosti za 2021.godinu, istakao je da 
očekuju pojačane aktivnosti tokom ljetnjeg perioda, kada se očekuje dolazak većeg broja naših 
državaljana koji su trenutno u dijaspori, što znači da postoji mogućnost da se bezbjedonosna 
situacija usloži.  
         Odbornica Vesna Pavićević  je istakla da kada se u izvještajima bezbjedonosnih službi 
kaže da je stanje stabilno, to znači da su preduzete sve operacione mjere i radnje na odgovornom 
i profesionalnom odnosu, da se stvori bezbjedonosno siguran i stabilan ambijent.  Vezano za 
nasilje u porodici, istakla je da postoji dosta prijava ali i da je broj smanjen za 6,5 % što predstavlja 
značajan napredak ako ta brojka ne bude siva u smislu da su mnoge žene bile zatvorene u 
kućama i nijesu prijavljivale krivična djela. Pohvalila je dobru komunikaciju sa građanima i 
naglasila da se jedino na taj način mogu znati koji su stvarni problem i na koji način se mogu 
rješavati. Kada se radi o opštem kriminalitetu, izdvojila je imovinske delikte i pojasnila da  kada je 
prijavljeno krivično djelo po nepoznatom izvršiocu, jako je teško pronaći izvršioca u sadašnjim 
uslovima kada oni idu korak ispred i na licu mjesta se ne mogu tokom uviđaja konstatovati nikakvi 
tragovi niti materijalni dokazi, koji bi ukazali na počinioca krivičnog djela i pohvalila rezultat od 
80% otkrivenosti počinioca ovih krivičnih djela. Vezano za maloljetničku delikvenciju, istakla je da 
je stopa maloljetničke delikvencije u Bijelom Polju  smanjena  zaslugom policije i saradnjom sa 
školama, ustanovama i roditeljima, gdje se kroz preventivan rad uticalo da djeca u manjem obimu 
čine krivična djela.  
       Odbornik Vidran Kljajević je vezano za 16 prekršaja koji se odnose na isticanje zastave 
druge države, pitao  kojim državama su pripadale zastave koje su isticane i naveo da lično  misli 
da velik broj tih prekršaja potiče od isticanja zastave trobojke, bilo da se radi o trobojci, staroj 
crnogorskoj zastavi iz doba Kralja Nikole, bilo da je to trobojka sa 4 ocila crkvena zastava, ili je to 
trobojka susjedne države Srbije. Istakao je da smatra da Zakon o državnim simbolima mora da 
doživi promjene, a pogotovo kad je u pitanju isticanje državne zastave koje se mora strogo 
kontrolisati kako bi se državni simbol zaštitio. Pitao je načelnika koje su operativne i istražne 
radnje sprovodili pripadnici specijalnog odjeljenja policije na teritoriji opštine Bijelo Polje i koji je 
rezultat njihovog rada. Vezano za napade na službena lica u vršenju službene radnje je istakao 
da se mora svesti na najmanju moguću mjeru, uz strogu primjenu zakonskih normi koje će 
službenim licima dati veća ovlašćenja upotrebe fizičke sile, gumene palice pa čak i vatrenog 
oružja u stanju kad su napadnuti. Vezano za pritužbe na rad policijskih službenika  je naveo da 
je prošla godina obilovala primjerima neprofesionalnog i bahatog ponašanja policijskih službenika 
na nivou cijele Crne Gore, navodeći primjer iz Budve i Pljevalja.Dalje je pitao da li u Centru 
bezbjednosti Bijelo Polje ili uopšte na nivou Crne Gore posjeduju instrument koji registruje one 
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koji su pod dejstvom narkotika, jer je prije 3, 4 i više godina najavljena nabavka 39 stacionarnih 
radara, koji će registrovati prisustvo psihoaktivnih supstanci. Vezano za dane otvorenih vrata, u 
ime Kluba odbornika Socijalističke Narodne Partije je uputio zahtjev da odbornici mogu po svojoj 
želji bez psebnih najava doći u Centar Bezbjednosti, obići prostorije od kancelarija do prostorija 
u kojima se vrši zadržavanje lica. Pojasnio je da su prije par godina iz Evropaske unije obišli 
Centre Bezbjednosti u Crnoj Gori i ocijenili da su prostorije za zadržavanje uhapšenih i 
prithovorenih lica u jako lošem stanju, nehigijenske, neosvijetljene bez ventilacije, da su u 
kancelarijama inspektora pronađeni rekviziti, koji ne bi trebali tu da se nalaze.Izrazio je želju da 
ubuduće bude što manje loših primjera u postupanju policijskih službenika, da se materijalni uslovi 
rada policije značajno poprave,da policijski službenici svoju moć crpe iz zakonskih normi, a da 
pendrek radi samo onda kad se zaista mora.  
        Odbornik Miomir Vojinović je čestitao načelniku na izboru na jednoj izuzetno odgovornoj 
funkciji i stakao da vjeruje da će uložiti maksimum, kako bi ova pozicija koju trenutno pokriva u 
profesionalnom i u svakom drugom smislu imala ono što istinski zaslužuje. Naveo da se nada da 
će imati izuzetnu saradnju što se tiče Odborničkog kluba Socijalističke Narodne Partije i da će 
sve kritike privatiti najdobronamjernije, uz napomenu da je Izvještaj dostavljen bez pečata i 
potpisa. 
       Odbornik Jasmin Kijamet je istakao da Bošnjačka stranka i Bošnjaci u Bijelom Polju 
očekuju od načelnika odgovoran odnos koji će svojim radom garantovati bezbjednost Bošnjaka i 
svih građana Bijelog Polja. Postavio je pitanje na osnovu čega se temelje tvrdnje da  dolaskom 
dijaspore postoji mogućnost da se bezbjedonosna situacija promijeni, ako se zna da većinu 
dijaspore čine Bošnjaci iz Bijelog Polja.  
      Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je pojasnila vezano za dostavljanje materijala, da su 
odbornici u elektronskoj formi dobili skeniranu verziju materijala koji je Službi Skupštine dostavljen 
sa pečatom i potpisom i da se  prilikom skeniranja i štampanja pečat i potpis ne vide.  
       Načelnik Centra bezbijednosti Bijelo Polje Radovan Tončić dao je odgovore na pitanja i 
diskusije odbornika. Vezano za učešće pripadnika Centra Bezbjednosti Bijelo Polje u drugim 
organizacionim jedinicama je pojasnio da se aktivnosti Uprave policije sprovode sinhronizovano 
i jedinstveno i da ukoliko je bezbjedonosna situacija složena, traži se asistencija ili pomoć drugih 
organizacionih jedinica. Što se tiče upotrebe psihoaktivnih supstanci kod vozača, naveo je da su 
pojačane aktivnosti službenika po pitanju utvrđivanja uživalaca psihoaktivnih supstanci kod 
vozača, tako da će o detaljima odbornici u narednom Izvještaju biti preciznicije upoznati. Vezano 
za problem narkomanije, je istakao da je taj problem posebno izražen prije svega zbog toga što 
su to neke aktivnosti koje su interesantne na cijeloj teritoriji Crne Gore, tako da u nedostatku 
kadra i nekih materijalno tehničkih sredstava i svega ostalog situacija je trenutno takva, ali da će 
prioritet u daljem radu biti sktivnosti koje su usmjerene na smanjenje ove problematike. Što se 
tiče dolaska odbornika, naveo je da su raspoloženi da ih odbornici posjete kad god njima to 
odgovara. Vezano za dolazak dijaspore je pojasnio da je mislio na to da će se povećati broj 
građana na teritoriji opštine Bijelo Polje bilo da su oni Bošnjaci, Srbi ili Crnogorci. 
 
          18. Informacija o stanju energetskih objekata i kvalitetu snabdijevanja električnom 
energijom na području opštine Bijelo Polje; 
 
        Odbornik Miloš Marić je istakao da je zadatak distributivnog sistema da neprekidno 
obezbijedi dovoljnu količinu električne energije prema opterećenju koji svaki potrošač po ugovoru 
ima. Istakao da na teritoriji Bijelog Polja na distributivnom sistemu koje Cedis pokriva ima 5 35/10 
trafostanica, sa određenom snagom. To su Medanovići, Nedakusi, Ribarevine, Čokrlije i 
Šćepanica.  Prve 4 trafostanice su u toku prošle godine remontovane, tako što su svi 
transformatori zamijenjeni, a ove godine u maju je remontovana trafostanica na Šćepanici sa 
svom opremom. Što se tiče investicija koje su rađene u prethodnoj godini, a čiji je cilj bio sigurnije 
napajanje svih potrošača, istakao je da je u toku 2020.godine ugrađeno 1279 raznih stubova i 
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zamijenjeno oko 24 119 metara kablovovskih snopova raznih presjeka. Sve trafostanice 10 na 04 
su obiđene, ispitane i 25 trafostanica je rekonstruisano. Na ruralnom području od 2017. godine je 
uloženo 9 miliona i 300 hiljada eura, gdje su potpuno zamijenjeni svi stubovi, izolatori, provodnici 
trafostanice na dalekovodima Gubavač, oko 57 km sa 2700 potrošača odnosno mjernih mjesta. 
Tomaševo 50 km sa 800 korisnika ukupno 59 trafostanica, 36 Gubavač i 23 Tomaševo. Naveo je 
da se u toku ove godine planira rekonstrukcija dalekovoda Slijepač most i Rasovo. Zaključio je 
da je cilj svih ovih radova, svakodnevno snabdijevanje svih potrošačaelektričnom energijom.  
        Odbornik Vidran Kljajević je naveo da je stanje elektro mreže pogotovo na ruralnom 
području veoma loše. Istakao je da ga raduje što je dio sredstava utrošen za rekonstrukciju 
dalekovoda Tomaševo dužine 50km sa kojeg se snabdijeva 800 korisnika, jer godinama su imali 
problem sa neurednim napajanjem električnom energijom, odnosno često je dolazilo do ispada 
na elektromreži i nestanaka struje, a ti nestanci su trajali od par sati do više dana. Do nestanka 
struje najčešće je dolazilo u toku zime zbog urušavanje dotrajalih stubova, što je dovodilo do 
ispada na trafostanicama, zbog čega su čitava sela i područja ostajala bez struje. Jedno od 
područja gdje je snabdijevanje električnom energijom bilo vrlo loše je i Vraneška dolina, selo 
Kovren. Istakao je da ga posebno  raduje revitalizacija dalekovoda Tomaševo i da se nada da će 
se uskoro pristupiti revitalizaciji ostalih dalekovoda na ruralnom području naše opštine. Izdvojio 
je problem stanovnika Ponikvica, koji su pokrenuli inicijativu za izgradnju trafostanice, jer se 
odavno snabdijevaju sa trafostanice iz Bliškove koja je jako opterećena..  
      Odbornik Miloš Marić je pojasnio da je odobrena  izgradnja nove trafostanice Ponikvice i da 
imaju dosta zahtjeva od novih potrošača. Dalje je pojasnio da je potrebno da investititor podnese 
zahtjev i u tom zahtjevu traži isporuku električne energije određene snage, na katastarskoj parceli 
sa namjenom objekta koji će se napajati. Naveo je da je kvalitet napona, različit i da zavisi od 
broja i udaljenosti potrošača, snage trafostanice, padova napona itd. Istakao je da svaki potrošač 
koji smatra da nema kvalitetno napajanje električnom energijom ima pravo prigovora i nadoknadu 
i da se svaki prigovor elektronski evidentira. Centrar daje automatski nalog Službi održavanja da 
izađe na teren. Po procjeni montera ovlašćenog za radni nalog koji dobije se prave prioriteti s tim 
što se prije toga otklanjaju kvarovi.  
19 Izbor, imenovanja; 
      Predlog Odluke o prestanku mandata članu Etičke komisije za izabrane predstavnike i 
funkcionere. Predsjednik Odbora za Izbor i imenovanja  Abaz Kujović je pojasnio da je 
Slobodanu Šebeku prestala funkcija člana Etičke komisije za izabrane predstavnike i funkcionere 
zbog podnošenja ostavke.  
      Predlog Odluke o davanju  saglasnosti na izbor v.d. direktora JU Muzej Bijelo Polje. 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja je pojasnio da je dosadašnjem direktoru istekao 
mandat i da je Savjet ove JU za vršioca dužnosti izabrao dosadašnjeg direktora Željka Raičevića, 
čije su najbolje preporuke  njegove radne i stručne sposobnosti i rezultati rada koje je ostvario u 
dosadašnjem radu na mjestu direktora JU Muzej. 
      Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog Odbora JU Centar za djecu 
i mlade sa smetnjama u razvoju “Tisa” o izboru direktora Ustanove. Nakon  sprovedenog  
postupka za izbor direktora Ustanove,Upravni Odbor JU Centar za djecu i mlade sa smetnjama 
u razvoju “Tisa” je izabrao Ensada Omerovića za direktora Ustanove, čije su najbolje preporuke 
rezultati koje je postigao u dosadašnjem radu na mjestu direktora,  kao i njegov lični doprinos u 
poboljšanju uslova rada i kvalitet samih usluga na veoma kompleksnim i teškim poslovima koji se 
obavljaju u okviru ove Ustanove.   
      Predlog Odluke o razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti. 
Nakon podnošenja ostavke na funkciju odbornika, Milošu Šaponjiću prestaje i članstvo u Odboru 
za društvene djelatnosti a na osnovu dopisa Demokratskog fronta, Odbor za izbor i imenovanja 
predlaže da se izabere Miodrag Furtula, odbornik Demokratskog fronta. 
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     Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog Odbora JU Centar za djecu i 
mlade sa smetnjama u razvoju “Tisa” o oizboru direktora ustanove usvojen je „jednoglasno“ 
(glasalo je 20 odbornika). 
      Predlog Odluke o davanju  saglasnosti na izbor v.d. direktora JU Muzej Bijelo Polje usvojen 
je „jednoglasno“ (glasalo je 20 odbornika).  
 
     Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić konstatovala je da je prestao mandat članu  
Etičke komisije za izabrane predstavnike i funkcionere Slobodanu Šebeku. 
 
     Predlog Odluke o razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti usvojen je 
„jednoglasno“ (glasalo je 20 odbornika).  
 
       Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić je zaključila rad XXII sjednice Skupštine. 
                 
 
       Rad Skupštine završen je u 15 časova i 20 minuta. 
       Tonske bilješke sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika 
 
            Broj: 02–016/21-8796 
            Bijelo Polje,30.06.2021. godine 
 
 
 
 
 
 Seketarka Skupštine                                                                             Predsjednica Skupštine                 
   Ajsela Pačariz,s.r                                                                               Nemša Omerhodžić s.r   
 
 


